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Jag tittade som barn i uppslagsböcker och fick syn på rasen frieser. 2002 köpte 

jag min första och nu har jag 9 stycken. Under åren har det blivit 20 uppfödningar. 

Jag försöker välja hingstar med hög ridbarhet och utsökt temperament. Mitt mål 

med aveln är att få fram avkommor med utsökt temperament, utmärkt exteriör, 

bra gångarter och hög ridbarhet.  

Hingstarna som jag väljer bland är godkända av KFPS och de har genomgått 

rigorösa tester och det är endast de absolut bästa som blir godkända.  

Avelsstoet ska ha bra exteriör, 

egenskaper och gångarter. Men 

ett bra temperament är väldigt 

viktigt. Det hjälper inte hur bra 

de visar upp sig om de inte har ett 

sunt och trevligt temperament. 

För mig är frieserhästen den 

ultimata hästen. Underbar kom-

bination av skönhet, klokhet, 

tillgivenhet och ridbarhet! Jag 

tycker helt enkelt att det är den 

bästa rasen i världen. Alltid min 

drömhäst!  

Som barn önskade jag mig att bli 

hästuppfödare... det verkade då 

en ouppnålig dröm, men den blev 

sann till slut! 



 

 


